

## **STATEMENT OF PURPOSES**

### **Purpose of Collection**

This personal data are provided by reporter for the purposes of reporting adverse drug reaction of the patient to the Department of Health (DH). The personal data provided will be used by DH for the following purposes:

- (a) follow-up of the case report; and
- (b) surveillance of drug-related events.

2. The provision of personal data is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not be able to assess the report properly.

### **Classes of Transferees**

3. The personal data you provide are mainly for use within DH. Apart from this, the data may only be disclosed to parties where you have given consent to such disclosure or where such disclosure is allowed under the Personal Data (Privacy) Ordinance.

### **Access to Personal Data**

4. You have a right of access and correction with respect to personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data. A fee may be imposed for complying with a data access request.

### **Enquiries**

5. Enquiries concerning the personal data provided, including the making access and corrections, should be addressed to:

Senior Pharmacist  
Adverse Drug Reaction and Adverse Event Following Immunization Unit  
Drug Office  
Department of Health  
Room 1856, 18/F, Wu Chung House  
213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong  
Tel: 2319 2920

## 用途聲明

### 收集資料的目的

呈報者所提供的個人資料，是呈報者呈報藥品不良反應，向衛生署提供的個人資料，用途是：

- (一) 跟進個案；及
- (二) 監察藥物有關事件。

2. 個人資料的提供是出於自願。如果你不提供充份的資料，我們可能無法正確評估有關報告。

### 接受轉介人的類別

3. 你所提供的個人資料，主要由衛生署使用。除此之外，這些資料祇會向有你同意的團體透露，或是根據《個人資料(私隱)條例》允許的情況下才會透露。

### 查閱個人資料

4. 根據《個人資料(私隱)條例》第18條及22條以及附表1第6原則所述，你有權查閱及修正個人資料，包括有權取得你於上述的情況下所提供的個人資料。應你的查閱資料要求而向你提供資料時，可能要向你徵收費用。

### 查詢

5. 有關所提供個人資料(包括查閱及修正資料)的查詢，應送交：

香港灣仔皇后大道東213號  
胡忠大廈18樓1856室  
衛生署藥物辦公室  
藥品不良反應及疫苗接種異常事件分組  
高級藥劑師

電話：2319 2920